
 

 

ZAPISNIK 
18. redne seje Sveta Javnega zavoda Mladinski center Šmartno ob Paki, 

 
ki je bila v sredo, 29. 3. 2023, ob 19. uri v sejni sobi Hiše mladih. 
 
Prisotni člani:  
Rajko Pirnat, Jožef Stakne, Konrad Steblovnik, Boža Polak, Andreja Krajnc, Amadeja Koren in Andreja 
Urnaut, Zoja Lešnik se je opravičila 
Ostali prisotni: 
Mirjam Povh, direktorica MC Šmartno ob Paki 
 
Predsednik Sveta ugotovi, da je prisotnih 8 od 9 članov, tako je seja sklepčna. Doda, da je po odstopu 
Marjance Rogel Peršič že izbran nov član Sveta, ki bo morda prisoten že na naslednji seji. 
 
Za sejo je bil predlagan naslednji DNEVNI RED: 

1. Potrditev zapisnika 17. redne seje, ki je bila izvedena korespondenčno, 
2. Potrditev Finančnega načrta Javnega zavoda Mladinski center Šmartno ob Paki, kultura, 

izobraževanje in šport za leto 2023, 
3. Obravnava predlogov za spremembo Poslovnika Sveta Javnega zavoda Mladinski center 

Šmartno ob Paki, kultura, izobraževanje in šport, 
4. Razno. 

 

SKLEP 1/18: Sprejme se predlagani dnevni red 18. redne seje Sveta JZ MC ŠoP.  

 

1. točka dnevnega reda: Potrditev zapisnika 17. redne seje, ki je bila izvedena korespondenčno 

Predsednik pozove direktorico MC Šmartno ob Paki, da pojasni, kje je bila težava pri sklicevanju 

prejšnje seje: pred poslanim vabilom je bila udeležba članov potrjena preko SMSov, na sam dan seje 

pa je svojo odsotnost javilo preveč članov Sveta, da bi bili sklepčni, zato je bila zaradi obveze 

potrditve Letnega poročila seja sklicana korespondenčno. Ga. Povh še omeni, da se je zgodila 

neustreznost pri pisanju dnevnega reda, in sicer bi se 5. točka morala glasiti obravnava predlogov za 

spremembo Poslovnika Sveta JZ MC in ne potrditev oz. sprejem sprememb. Večina članov je namreč 

pri korespondenčnem glasovanju glasovala tudi o predlogih sprememb Poslovnika, kar ni bilo 

potrebno.  



 

 

Predsednik odpre razpravo in g. Steblovnika zanima, če s tem ni nič narobe, če redna seja poteka 

korespondenčno, in direktorica pojasni, da so imeli člani Sveta gradivo dovolj časa in je bilo vse 

pripravljeno za izvedbo seje, le sklepčnosti ni bilo moč zagotoviti nekaj ur pred začetkom.  

SKLEP 2/18: Potrdi se zapisnik 17. redne seje.  

 

2. točka dnevnega reda: Potrditev Finančnega načrta Javnega zavoda Mladinski center Šmartno 
ob Paki, kultura, izobraževanje in šport za leto 2023  

Direktorica predstavi Finančni načrt Javnega zavoda Mladinski center Šmartno ob Paki, kultura, 
izobraževanje in šport za leto 2023. 

Razprave ni bilo. 

SKLEP 3/18: Svet JZ MC Šmartno ob Paki potrdi Finančni načrt Javnega zavoda Mladinski center 
Šmartno ob Paki, kultura, izobraževanje in šport za leto 2023. 

 

3. točka dnevnega reda: Obravnava predlogov za spremembo Poslovnika Sveta Javnega zavoda 

Mladinski center Šmartno ob Paki, kultura, izobraževanje in šport 

Prvi svoj predlog predstavi (kot ga je že na 16. redni seji) g. Stakne, ki meni, da če je Svet sklepčen, 

lahko sprejme sklep. To pomeni, da o direktorju odloči večina glasov na seji prisotnih članov, če je 

Svet sklepčen, (in ne vseh članov) Sveta. V primeru, da imata dva kandidata enako število glasov, g. 

Stakne in ga. Polak vidita rešitev v izvedbi drugega kroga glasovanja.  

Ga. Urnaut se strinja s predlogom g. Stakneta in doda svoj predlog, da če tudi v drugem krogu ni 

mogoče določiti direktorja, če sta npr. dva kandidata izenačena, o direktorju odločijo razpisni pogoji, 

ki so v razpisu navedeni pod »Kandidati, ki izpolnjujejo naslednje pogoje, bodo imeli prednost pri 

izbiri«, saj sicer ta del razpisnega besedila nima smisla.  

Ga. Polak meni, da mora biti Svet oz. imenovana Komisija bolj pozorna in natančna pri odločitvi, kdo 

od kandidatov izpolnjuje pogoje, saj jih po njenem mnenju na zadnjem odločanju o direktorju 

zavoda niso vsi izpolnjevali. Predlaga točkovanje o doseganju bistvenih pogojev kandidatov.   

G. Steblovnik predlaga, da o direktorju odločajo vsi člani Sveta, saj s tem pokažejo resnost pri delu 

in izpolnijo obvezo, ki jo članom Sveta nalaga Poslovnik. Strinja se tudi z ocenjevanjem/merjenjem 

oz. točkovanjem doseganja razpisnih pogojev kandidatov. Je pa strogo proti izbiri direktorja glede 



 

 

na glasovanje večine prisotnih članov Sveta, saj je ena najpomembnejših funkcij članov Sveta prav 

izbira direktorja. Doda še, da se mu ne zdi sprejemljivo, da o direktorju odločijo že 3 glasovi (večina 

prisotnih) v primeru, da je članov na seji prisotnih 5, kar pomeni sklepčnost Sveta.  

G. Pirnat se tudi sam strinja, da mora izbrani kandidat prejeti najmanj 5 glasov od vseh devetih 

članov Sveta. Če v prvem krogu glasovanja direktor ni izbran, se strinja z drugim krogom, v primeru 

tretjega kroga predlaga javno glasovanje.  

Na eni izmed zadnjih sej so se člani Sveta strinjali, da se za nasvet povpraša pravno službo 

ustanoviteljice, glede česar g. Pirnat pojasni, da pravnega mnenja ni pridobil, saj ga je za tak primer 

nemogoče napisati oz. je težko najti podoben primer, drugi primerljivi postopki namreč niso tako 

natančni kot naš. 

G. Steblovnik doda, da bi lahko v primeru nesklepčnosti Sveta za glasovanje izvedli tajno glasovanje 

na daljavo, pri čemer ponudi tudi svojo pomoč.  

Ga. Polak meni, da bi lahko bilo glasovanje že v drugem krogu javno. 

G. Steblovnik se strinja in predlaga, da člani Sveta, v koliko so istega mnenja, glasujejo o predlogu za 

spremembo Poslovnika.  

G. Pirnatu se zdi, da člani Sveta niso enotnega mnenja oz. ga niso izrazili, zato glasovanja ne more 

izvesti. 

Direktorica predlaga, da pripravi pisne, jezikovno in oblikovno ustrezne, predloge sprememb, o 

katerih imajo člani Sveta čas razmišljati do naslednje seje, ko bo sledilo glasovanje. Predsednik se s 

tem strinja, tako bo direktorica pripravila predloge o naslednjih možnostih izbire direktorja:   

- Seja mora biti sklepčna. Upošteva se večina glasov od prisotnih članov. Prvo glasovanje je 

tajno, v drugem krogu pa javno. 

- Pri izbiri direktorja se upošteva večina vseh članov Sveta, prvo glasovanje je tajno, v primeru 

drugega kroga je glasovanje javno. 

- Odločitev o možnosti glasovanja na daljavo, če se Svet odloči, da odloča večina vseh članov 

Sveta. 

- Dodatno upoštevanje merjenja oz. ocenjevanja kandidatov glede na pogoje iz razpisnega 

besedila, v primeru če imata tudi v drugem krogu glasovanja dva kandidata enako število 

glasov.  



 

 

Glasovanje oz. odločitev, kako se bo spremenil ta člen Poslovnika, bo jasna na naslednji seji, da bi 

bil lahko razpis objavljen še pred poletnimi počitnicami. Dnevni red naslednje seje bo tako vseboval 

točki: obravnavo predlogov za spremembo Poslovnika in priprave na razpis. 

G. Steblovnik predlaga, da bi imeli po morebitnem prvem neuspešnem glasovanju »brainstorming«, 

tj. neke vrste razpravo/debato o kandidatih, in ali je treba to možnost prav tako zapisati v Poslovnik 

ali je lahko samoumevna. G. Stakne pojasni, da so razpravo pred glasovanjem imeli že v preteklih 

letih; o kandidatih so se pogovorili, jih primerjali, izrazili pomisleke, brez namigov, napeljevanj.  

Člani Sveta se dogovorijo za datum naslednje seje, ki bo v ponedeljek, 17. aprila 2023, ob 20. uri. 

SKLEP 4/18: Svet JZ MC sklene, da se na naslednji seji, ki bo 17. aprila, odloča o spremembah 

Poslovnika, predloge sprememb pripravi direktorica, in se pregleda in po potrebi dopolni razpisno 

besedilo. 

 

4. točka dnevnega reda: Razno 

G. Pirnat pove, da je bil na odboru sprejet predlog za nagrado direktorici.  

 

Zapisala: Amadeja Koren, 6. 4. 2023 

 

Rajko Pirnat, 
predsednik Sveta JZ MC Šmartno ob Paki 

 
 
Obveščeni: 

- Vsi člani Sveta zavoda JZ MC ŠoP 
- Janko Kopušar, župan Občine Šmartno ob Paki 
- Mirjam Povh, direktorica JZ MC ŠoP 


